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Výbor č. 8 Mestského zastupiteľstva v Žiline  
kontakt: JUDr. Jozef Augustín, PhD. 

tel.: 0904 544 243, E-mail: jozefaugustin7@gmail.com 

 

 
ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Výboru č. 8 

stretnutie poslancov s občanmi Budatína 

 
Dňa 16.04.2023 o 17:00 hod. v ŠJ ZŠ Budatín sa uskutočnilo zasadnutie Výboru č. 8 

Mestského zastupiteľstva v Žiline (ďalej len „výbor“) v zložení: poslanci JUDr. Jozef Augustín, 

PhD., Ján Pažický a Ing. Anton Kozlík, Za Mestskú políciu Žilina (ďalej len „MP“) sa zasadnutia 

zúčastnil vrchný inšpektor Peter Rodziňák. Stretnutia sa zúčastnil aj asistent výboru Mgr. 

Richard Hulín.  

 

 
 
 
Na  začiatku stretnutia pán poslanec Augustín privítal prítomných občanov, poďakoval im za 
účasť na stretnutí a oboznámil ich s programom stretnutia: 
 

1) Informovanie občanov o stave riešenia ich požiadaviek z posledného stretnutia  
2) Informovanie občanov o aktuálnom dianí vo volebnom obvode a realizácia investícii  
3) Formulovanie nových požiadaviek občanov Budatína do zápisnice 
4) Diskusia 
5) Ukončenie 

 
 
K jednotlivým bodom programu:  
 
1) Informovanie občanov o stave riešenia ich požiadaviek z posledného stretnutia  
 

mailto:jozefaugustin7@gmail.com


2 
 

Poslanec Augustín podľa zápisnice z prechádzajúceho stretnutia s občanmi Budatína 
informoval prítomných o stave plnenia jednotlivých požiadaviek občanov. K požiadavkám 
občanov uviedol odpovede z dokumentu mesta, ktorý eviduje všetky podnety poslancov 
a občanov stanovisko príslušného odboru MsÚ, prípadne uvedený aktuálny stav plnenia 
požiadavky:  

- Občania žiadali prítomných poslancov o zabezpečenie obmedzenia parkovania 

motorových vozidiel na ulici Slovenských dobrovoľníkov, zároveň od ostatných 

zúčastnených vyšla požiadavka na povinnosť parkovania zamestnancov základnej 

školy na pozemkoch areálu ZŠ a nie na ceste na Ulici Slov. dobrovoľníkov až 

k cintorínu. Stanovisko MsÚ: riešenie parkovania je v kompetencii polície, parkovanie 

na danej ulici nie je možné v súlade s pravidlami cestnej premávky. Poslanec 

Augustín doplnil, že momentálne je situácia s parkovaním zamestnancov školy na ulici 

únosná a je zabezpečený plynulý prejazd ulicou. Zatiaľ nechce situáciu hrotiť 

každodenným volaním polície. 

- Občania žiadali dobudovanie verejného osvetlenia a chodníka medzi Budatínom 

a Zádubním, každodenne tam dochádza ku kolíziám chodcov /aj detí/ a motorových 

vozidiel, je to nebezpečný úsek kde býva dnes už viac ako 400 obyvateľov. Stanovisko 

MsÚ: je to investičná akcia. Poslanec Augustín doplnil, že dobudovanie chodníka je 

prioritou poslancov volebného obvodu č. 8 a že sa zatiaľ podarilo vybudovať úsek ku 

križovatke pri Jednote v Zádubní. Pracujú na tom, aby sa podarilo chodník dobudovať 

v ďalšom úseku. Dobudovanie chodníka komplikuje majetkovo-právne vysporiadanie 

pozemkov pod budúcim chodníkom.  

- Vybudovanie spoločenskej miestnosti ako náhrada za mestom odpredaný Dom kultúry. 
Poslanec Augustín poznamenal, že sa aktuálne rieši budúca rekonštrukcia bývalej 
starej školy, hľadá sa vhodná výzva z Fondov EÚ alebo z dotácie MPSVaR SR na 
vybudovanie denného stacionáru pre seniorov s tým, že by jeho súčasťou bola 
miestnosť na stretávanie občanov. 

- Vyčistenie podchodu pri soche J.M.Hurbana a oprava osvetlenia. Stanovisko MsÚ: 
Podchod bol vyčistený, TSMŽ zabezpečuje osvetlenie v rámci údržby Poslanec 
Augustín doplnil, že dostal informáciu, že podchod bol vyčistený nedostatočne. Preto 
bude poslanec realizované práce reklamovať na príslušnom odbore MsÚ. 

- Zateplenie budovy ZŠ. Poslanec Augustín prítomných informoval, že v spolupráci 
s riaditeľkou ZŠ rieši spôsob ako rozšíriť existujúce priestory, keďže škola je 
momentálne kapacitne naplnená na hrane svojich priestorových možností. 

- Výmena poškodených kontajnerov na separovaný zber odpadu na začiatku ulice Cesta 
k vodojemu, ako aj kontrola viacerých stojísk kontajnerov, nakoľko ich poloha je 
nebezpečná z hľadiska dopravného /viditeľnosť, a kontajnery sú vo svahu môže dôjsť 
k ich pohybu na cestu a pod..../  Stanovisko MsÚ: požiadavka bola zadaná správcovi 
odpadov. Poslanec Augustín poznamenal, že kontajnery stále nie sú v požadovanom 
stave a bude opätovne žiadať mesto o nápravu v zmysel požiadavky občanov 
a poslanca. 

- Občan sa pýta, kedy bude hotová štúdia – analýza množstevného zberu  a termín kedy 
bude zavedený množstevný zber odpadu v mestských častiach. Poslanec Augustín 
poznamenal, že zatiaľ prebehlo v prvej etape vybavenie kontajnerov elektronickými 
čipmi, ktoré zabezpečí prehľadnosť vo vlastníkoch kontajnerov pri ich vývoze 
a kontrolu, či má vlastník kontajneru uhradený poplatok. Množstevný zber sa 
pravdepodobne zavedie až v roku 2025 po nastavení pravidiel. 

- Občianka žiada riešenie odstrelu premnožených diviakov, ktorí sa pravidelne vyskytujú 
na lúke nad ulicou Cesta k Vodojemu. Poslanec Augustín uviedol, že riešenie tohto 
problému je v kompetencii poľovného združenia. V prípade výskytu diviakov v obci je 
nevyhnutné zavolať mestskú políciu, ktorá to bude riešiť. 

- Občan žiada o umiestnenie radaru s meračom rýchlosti  vozidiel ako mesto Žilina 
umiestnilo v centre mesta aj na ul. Na Lány v Budatíne pri pohostinstve U Gusta. 
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Poslanec Augustín informoval, že aj on osobne stretol hliadku dopravnej polície, ktorá 
v Budatíne merala rýchlosť vozidiel. Nie je to v kompetencii mesta, môžeme dať len 
podnet na štátnu políciu, ktorá môže vykonávať kontrolu rýchlosti 

- Občianka žiada o dobudovanie splaškovej kanalizácie na ulici Ku Zvonici v Budatíne. 
Poslanec Augustín uviedol, že v tejto veci prebehlo stretnutie na investičnom odbore 
MsÚ. Zatiaľ v rozpočte mesta nie sú na riešenie tejto havárie vyčlenené žiadne 
investície. Rovnako spoločnosť SEVAK nemá k dispozícii dostatočné prostriedky na 
nové investičné akcie.   

 

2) Informovanie občanov o stave riešenia ich požiadaviek z posledného stretnutia  
 

- Poslanec Augustín informoval prítomných občanov o realizácii kompletnej výmeny 

verejného osvetlenia vo volebnom obvode č. 8 za moderné a úsporné svietidlá, 

- Spomenul, že už je vydané územné rozhodnutie pre výstavbu multifunkčného ihriska, 

ktoré však bolo napadnuté zo strany obyvateľov, ktorý vlastnia susedné pozemky a až 

následne po vysporiadaní sa s námietkami sa začne vybavovať stavebné povolenie, 

poslanec verí, že sa multifunkčné ihrisko podarí v Budatíne postaviť ešte v tomto 

volebnom období, 

- Poslanec informoval prítomných o dohode s vedením MŠK Žilina možnosti využívania 

ich tréningového ihriska občanmi Budatína mimo hodín, kedy prebiehajú tréningy MŠK. 

 
 
3) Formulovanie nových požiadaviek občanov Budatína do zápisnice  
 

- Občan opakovane žiada o výmenu poškodených neestetických kontajnerov na 

separovaný zber odpadu na začiatku ulice Cesta k vodojemu !!!!opakovaná 

požiadavka.  

- Občan žiada mesto, aby zaslalo žiadosť na okresný dopravný inšpektorát PZ na 

meranie rýchlosti bielych KIA autobusov, ktoré denne v čase 6.30 a 21:30 jazdia cez 

Budatín extrémne vysokou rýchlosťou 

- Občianka žiada o riešenie havarijnej situácie súvisiacej s prepadnutím vozovky na ulici 

Ku Zvonici Poslanec Augustín v súvislosti s touto požiadavkou žiada mesto Žilina 

o zvolanie stretnutia začiatkom mája na mieste za účasti zamestnancov mestského 

úradu, spoločnosti SEVAK, poslanca, zástupcov občanov dotknutých nehnuteľností 

- Občan žiada vykonať kontrolu mestského rozhlasu v celom Budatíne, keďže rozhlas 

vypadáva na viacerých uliciach 

- Občianka žiada o opravu detského ihriska, ktoré je vo veľmi zlom stave (pieskovisko, 

preliezka), zároveň žiada o častejšiu kontrolu detského ihriska mestskou políciou, 

keďže sa na ihrisku schádza mládež, ktorá poškodzuje prvky na ihrisku a konzumujú 

tam alkohol 

- Občianka žiada mesto o zabezpečenie častejšieho vývozu nádob na  separovaný zber 

na Námestí hrdinov, ul Cesta k vodojemu a Železničnej ulici, 

- Občan žiada doplnenie kontajnerov na zmesový odpad pri cintoríne v Budatíne 

- Občania žiadajú opravu vozovky na zastávke MHD na Námestí hrdinov v oboch 

smeroch, ktoré sú rozbité a nebezpečné,  

- Občan žiada  mesto na zaslanie výzvy vlastníkovi pozemku Ing. Hajašovi, č. parcely 

433/2 v Budatíne na odstránenie odpadu, ktorý vznikol orezom stromov na tomto 

pozemku 

- Občan žiada mesto o zabezpečenie vyčistenia chodníka od pošty po križovatku pri 

pohostinstve u Gusta 
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- Občianka žiada mesto o obnovu výsadby zelene do betónových kvetináčov na 

zastávke MHD na Námestí hrdinov. V prípade, že kvety do kvetináčov nebudú 

vysadené, žiadajú občania odstránenie kvetináčov, ktoré bez vysadenej zelene 

aktuálne slúžia ako odpadkové koše 

- Občan žiada mesto o zabezpečenie zobojsmernenia vyhliadkového chodníka nad 

oporným múrom na ceste smer Teplička nad Váhom dorobením napr. doplnenie 

kovových schodov. 

 

4) Diskusia  
 
V diskusii občania diskutovali o zvážení v budúcnosti organizácie športových akcii v telocvični 
školy ( napr. karate turnaj) mimo iných akcii, napr. v čase konania volieb, aby nedochádzalo 
ku kolapsu dopravy a parkovania na uliciach v okolí ZŠ, následne boli informovaní, že v čase 
určenia termínu športovej akcie sa nevedelo o termíne volieb.   
 
5) Ukončenie  
 
Na záver poslanec JUDr. Jozef Augustín vyjadrili poďakovanie zúčastneným obyvateľom za 
aktívny prístup k dianiu v mestskej časti Budatín.  
 
 
 
 
Zapísal: Mgr. Richard Hulín – asistent výboru v mestskej časti – Výboru č. 8  
 
Overil: JUDr. Jozef Augustín, PhD. – poslanec Mestského zastupiteľstva v Žiline  
za Výbor č. 8 


